

Postulation of the Cause of Blessed Columba Marmion, O.S.B.

**Maredsous Abbey
11 rue de Maredsous
B-5537 Denée, Belgium**

Rome, 20 December 2023

Dear Friends of Blessed Columba Marmion,

We are approaching the conclusion of the centenary year (2023-2024) commemorating the death of Blessed Columba (30 January 1923). It gives me an opportunity to express my good wishes for Christmas and the year 2024, and to thank all who contributed to the celebration of this centenary: the organisers of the 150th anniversary of Maredsous Abbey and the colloquia held in Namur, Maredsous and Rome on the spiritual personality of Blessed Columba, as well as the organisers of the magnificent exhibition which thousands of people were able to visit between March and October 2023 in the abbey cloister.

While the proceedings of the colloquia will soon be published, the Supplement to the *Lettre de Maredsous*, which is also No. 29 of the *Courrier du Bienheureux Dom Columba Marmion*, which we are happy to send you, is worthy of your attention.

I also take the opportunity to thank Br. Ferdinand Poswick, O.S.B., Vice-Postulator of the Cause at Maredsous, as well as all who, with him, contributed to all these events.

As a way of concluding this jubilee year, may I suggest making a small contribution to the Cause of Blessed Columba? If you are able to do so, the bank references are:

BIC: BPOTBEB1; IBAN: BE 50 0000 2449 4318

Reason for payment: Marmion Cause

Address: Abbaye de Maredsous, B-5537 Denée, Belgium.

Once again, thank you for your support. Do not forget to ask for favours through the intercession of Blessed Columba Marmion, since this is how one day we may have the joy of a new miracle which would enable the Church to recognise him as a Saint.

May the God of Jesus Christ, whom Blessed Columba loved and served, bless and keep you!

Mgr Joseph Murphy
Postulator

P.S. For all matters pertaining to the cause, please contact the Vice-Postulator and Archivist of the Cause at Maredsous:

**Vice-Postulator of the Cause
of Blessed Columba Marmion, O.S.B.
(3rd Abbot of Maredsous)
Maredsous Abbey
11 rue de Maredsous
B-5537 Denée
Belgium
Tel. : +32(0)82.69.83.49
E-mail : postulation@marmion.be**

**Postulation de la Cause du Bienheureux Columba Marmion
Abbaye de Maredsous
11 rue de Maredsous
B-5537 Denée, Belgique**

Rome, le 20 Décembre 2023

Chers Amies et Amis du Bienheureux Columba Marmion,

Nous approchons de la clôture de l'année du Centenaire du décès du Bienheureux Columba (30 janvier 1923-2023/24). Une occasion, avec mes vœux pour Noël et l'année 2024, de remercier tous ceux qui ont contribué à la célébration de ce Centenaire: les organisateurs du 150ème anniversaire de l'abbaye de Maredsous et ceux des Colloques à Namur, Maredsous et Rome autour de la personnalité spirituelle du Bienheureux Columba ou encore les organisateurs de la très belle exposition sur notre Bienheureux que des milliers de personnes ont pu visiter de Mars à Octobre 2023 dans le cloître de l'abbaye.

Si les Actes des Colloques ne tarderont plus à être publiés, le *Supplément* à la *Lettre de Maredsous* qui est également le n° 29 (2023) du *Courrier du Bienheureux Dom Columba Marmion* que l'on est heureux de vous offrir, mérite toute votre attention.

Occasion de remercier également le Fr. Ferdinand Poswick, osb, Vice-Postulateur de la Cause à Maredsous, ainsi que tous ceux qui, avec lui, ont contribué à toutes ces réalisations!

Peut-on suggérer que vous clôturiez également cette année jubilaire par un petit geste en faveur de la Cause du Bienheureux Columba?

BIC: BPOTBEB1 – IBAN: BE 50 0000 2449 4318

Communication: Cause Marmion

Adresse: Abbaye de Maredsous – B-5537 Denée, Belgique

Encore et déjà merci de votre soutien... sans oublier de ne pas hésiter à solliciter les faveurs d'intercession du Bienheureux Columba Marmion, car c'est par là qu'un jour nous aurons le bonheur de connaître un nouveau “ miracle ” qui permettrait de le faire reconnaître par l'Église comme “ Saint ” !

Et que le Dieu de Jésus-Christ, aimé et servi par le Bienheureux Columba vous bénisse et vous garde!

Mgr Joseph Murphy
Postulateur de la Cause

P.S.: Pour toute question relative à la Cause, merci de vous adresser d'abord au Vice-Postulateur et Archiviste de la Cause à Maredsous:

**Vice-Postulation de la Cause
du Bienheureux Columba Marmion, osb
(3e Abbé de Maredsous)
Abbaye de Maredsous
11 rue de Maredsous
B-5537 Denée
Belgique
tél. +32(0)82.69.83.49
courriel: postulation@marmion.be**